

NordArt 2015

www.nordart.de



Natalia Wiernik

Polen/Poland

Natalia Wiernik wurde 1989 geboren. Seit 2008 Studium an der Akademie der Schönen Künste in Krakau im Bereich Grafik. Abschluss im Jahr 2013. In ihren Arbeiten kombiniert Wiernik Fähigkeiten als Fotografin, Malerin und Grafikerin. Ausgewählte Stipendien: Stipendien des Kultusministeriums (2014) und des Ministeriums für Wissenschaft und Hochschulbildung Polens (2015/13). Ausgewählte Erfolge: 2014 Gewinnerin, Paris Photography Prize; Gewinnerin, PDN Photo Annual, New York; Ehrennennung, International Photography Award, Los Angeles (auch 2012). 2013 Finalistin, New York Photography Awards; Gewinnerin, Sony World Photography Awards, London; Halbfinalistin, Adobe Design Achievements Awards (auch 2012). 2012 Preis der Stiftung "Fotografie für die Zukunft" in Los Angeles. 2011 Ausgewählt, um Polen beim internationalen Wettbewerb "Sein und Schein" in München zu vertreten, Künstlerhaus Goldener Zentaur. Derzeit setzt sie ihre Dissertation an der Akademie der Schönen Künste in Krakau fort. <http://nataliawiernik.com>

Natalia Wiernik was born in 1989. She studied at the Academy of Fine Arts in Cracow, Poland, at the Graphic Department since 2008. She graduated in 2013. In her works Wiernik combines skills as a photographer, painter and graphic artist. Selected scholarships: grants from the Ministry of Culture (2014) and the Ministry of Science and Higher Education (2015/13), Poland. Selected achievements: 2014 winner, Paris Photography Prize; winner, PDN Photo Annual, New York; honourable mention, International Photography Award, Los Angeles (also 2012). 2013 Finalist, New York Photography Awards; winner, Sony World Photography Awards, London; semifinalist, Adobe Design Achievements Awards (also 2012). 2012 Prize of the foundation "Photography for the future", Los Angeles. 2011 Chosen as one of four artists to represent Poland at the international contest "Reality and Appearance" in Munich, Germany, Munich Artist House "Golden Centaur". Currently she continues with her PhD studies at the Academy of Fine Arts in Cracow. <http://nataliawiernik.com>



Aus der Serie "Die Protagonisten", 2013, Fotografie, je 70x50 cm
From the series: "The Protagonists", 2013, photography, each 70x50 cm